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Samanta Peipiņa
Uzkopšanas darbu vadītāja

Esmu mamma četrām meitenēm, kā rezultātā
mani vaļasprieki bieži pārklājas ar bērnu
vaļaspriekiem. Tomēr cenšos rast laiku arī
sev un pāris reizes nedēļā spēlēju “Mamanet”
– tas ir komandu sporta veids, balstīts uz
volejbola noteikumiem, kurā spēlēt drīkst tikai
mammas. Spēles devīze ir “Katra mamma
var!” 

Atbildīga un
neatlaidīga
darbiniece

Aktīva
vaļasprieku

baudītāja

HAGBERG strādāju kopš 2020. gada.
Uzsāku darbu kā palīdze kolēģim, bet dažu
mēnešu laikā kļuvu par Projektu vadītāju.
Sākums, kā jebkurā darba vietā, brīžiem bija
izaicinošs, bet vēlme apgūt ko jaunu guva
virsroku. 

Ik pa laikam man ir svarīgi pavadīt laiku pie
jūras – tā ir sava veida meditācija. Pie jūras
gūstu enerģiju un baudu dvēselei ilgam
laikam.

Augstu mērķu
izvirzītāja

Neglābjama
optimiste

Tā maziem solīšiem es turpinu augt un
attīstīties. No sirds esmu pateicīga tiem
HAGBERG kolēģiem, kas uzklausa, atbalsta
un palīdz man dažādās situācijās.

Es atbildu par dažādiem objektiem, tostarp
trīs robežkontroles punktiem. Darbam
reģionos ārpus Rīgas ir sava specifika. Mums
brīžiem ir jābūt patstāvīgākiem nekā Rīgas
kolēģiem, kuriem ikdienas atbalsts ir vieglāk
pieejams.

Kādi ir Tavi vaļasprieki?
Kāds ir Tavs HAGBERG
pieredzes stāsts?

Brīžos, kad spēlēju, es aizmirstu
par ikdienas rūpēm un
pievēršos pilnīgi sev.

Tomēr pieredze liecina, ka
atbalsts joprojām ir pieejams,
esam spējīgi atrast risinājumu
dažādās situācijās un turpinām
virzīties uz priekšu.



Es bieži atrodu
iedvesmojošus citātus
un izvietoju tos darba
vidē, lai iedvesmotu arī
darbiniekus, kurus tas
uzrunā. Man ļoti patīk
brazīliešu rakstnieks
Paulu Koelju un viņa
atziņas, īpaši šī:
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Mēs nekad nestāvam uz vietas – šī sfēra un ar
to saistītās tehnoloģijas nepārtraukti attīstās, ir
jāprot pielāgoties un attīstīties līdz ar to. Es
ceru un ticu, ka kādreiz šī sfēra tiks patiesi
novērtēta sabiedrībā.

Kā radās Tava interese par nozari, kurā
strādā?

Kāda ir Tava
darba filozofija?

Lielu daļu ikdienas pavadu manā pārvaldībā esošajos objektos –
robežkontroles punktos, kur kontrolēju kvalitatīvu uzdevumu
izpildi, tiekos ar klientiem un operatīvi risinu jebkādas
problēmsituācijas. Atbildu par aptuveni 40 cilvēku lielu komandu,
kura sastāv no dažādu amatu pārstāvjiem, tostarp apkopējām,
sētniekiem, traktortehnikas operatoriem, inženiertehniķiem u.c. 

Robežkontroles punkti ir objekti, kas pieprasa īpašu atbildību,
tajos ir būtiski novērst jebkādas avārijas. Problēmsituācijas
pārsvarā rodas saistībā ar robežas šķērsotājiem – darba ikdienā
regulāri sadarbojamies ar Valsts policiju un Valsts ugunsdzēsības
un glābšanas dienestu, kuri sniedz mums nepieciešamo atbalstu.

Pirms darba attiecību uzsākšanas HAGBERG es 12 gadus strādāju
valsts pārvaldē, kur darbs vispār nebija saistīts ar namu
apsaimniekošanu vai pārvaldību. Viss notika pakāpeniski, un
savulaik iegūtā kvalifikācija “namu pārvaldnieks” kļuva aktuāla.
Nekad iepriekš nebiju iedziļinājusies apsaimniekošanas sfērā, kas,
kā izrādījās, bija ļoti plaša. Uzaugu laukos, tāpēc “telpa un
teritorija” bija mana ikdiena arī bērnībā. Tāpēc nebaidos no
izaicinājumiem un fiziska darba, tas ļoti palīdz veidot un uzturēt
attiecības ar maniem darbiniekiem.

Ironiski, ka 10 gadus es strādāju un dzīvoju Rīgā, tad pēdējos
gadus iepriekšējā amatā pārcēlos uz savu dzimto pilsētu un
strādāju   robežkontroles   punktā. Uzsāku   strādāt  HAGBERG   un 

atgriezos ne tikai tajā pašā robežkontroles punktā, bet arī vēl
citos. Lai gan objekts nebija svešs, man bija pilnīgi mainīta
perspektīva, no nomnieka kļūstot par pārvaldnieku. Daudzi,
izdzirdot vārdu “apsaimniekošana”, domā tikai par uzkopšanas
darbiem, taču šī sfēra ir daudz plašāka.
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Mana ikdiena ir ļoti raiba – kaut arī darba
pienākumi nemainās, katra diena ir atšķirīga.
Lielākais ieguvums, strādājot HAGBERG, ir
iegūtā pieredze, kuru plānoju attīstīt un
paplašināt arī turpmāk.

Ko pa šo laiku, strādājot HAGBERG,
esi iemācījusies/guvusi?

Esmu iepazinusi virkni dažādu, interesantu cilvēku. Esmu
nodibinājusi lielisku komunikāciju ar cilvēkiem, kuri ikdienā iesaistīti
dažādos darba procesos. Esmu iepazinusies ar dažādām nozares
tendencēm un uzzinājusi vairāk par ķīmijas un aprīkojuma pareizu
izmantošanu. 

Plaši attīstījos inženierkomunikāciju nozarē, kas mani ir aizrāvusi un
turpina piesaistīt manu interesi. Joprojām mācos apkārt notiekošo
neuztvert personīgi, pamazām tas sāk izdoties.

Esmu vadītāja, kurai galvenais ir ar darbiniekiem apspriest
jautājumus miermīlīgā veidā – galvenais ir komunikācija! Nebaidos
arī palīdzēt vai pamācīt darbiniekus, praktiski iesaistoties viņu
darba pienākumos.

Protams, manā pieredzē cilvēki ir dažādi, un ne vienmēr mana
pieeja strādā, bet es cenšos piekopt iejūtību un atsaucību ar visiem
– gan kolēģiem, gan klientiem, gan sadarbības partneriem.

Šī atziņa precīzi raksturo manu darba filozofiju. Es cenšos būt
maksimāli godīga, atsaucīga, līdzjūtīga un izpalīdzīga, un sagaidu to
pašu no līdzcilvēkiem. Uzskatu, ka labais vairo labo, un vienmēr ir
jāsāk pašam ar sevi. Šādu attieksmi es piekopju gan darbā, gan
personīgajā dzīvē – uzskatu, ka nevari būt, piemēram, godīgs
mājās, bet negodīgs darbā.

Reizēm ir jāsāk skriet, lai redzētu, kurš skrien
tev līdzi. Reizēm ir jārunā klusāk, lai redzētu,
kurš tevi patiešām klausās. Reizēm ir jāpakāpj
soli atpakaļ, lai redzētu, kurš vēl ir tavā pusē.
Reizēm ir jāpieņem nepareizs lēmums, lai
redzētu, kurš tevi atbalsta, kad viss brūk.
/ Paulu Koelju /


